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Naar	aanleiding	van	de	Algemene
Ledenvergadering
Op	de	eerste	plaats	mogen	wij	terugkijken	op	de	geslaagde	slotzomerdrive	van	zondag	8
september,	waaraan	iedereen	kon	deelnemer	die	deze	zomer	4	keer	of	meer	had	gespeeld.	In	3
lijnen	van	12	paren	werd	gestreden	om	de	eer	en	er	was	voor	iedereen	een	prijs,	met	dank	aan
André	voor	de	zalmpakketten.	De	winnaars:
A-lijn	–	Margriet	Jansze	en	Bart	Huitema	met	60,36%
B-lijn	–	Okke	Essing	en	Klaske	Essing	met	61,07%
C-lijn	–	Marjan	de	Gilde	en	Nico	van	der	Linden	met	64,07%

Algemene	Ledenvergadering
Tijdens	de	ALV	van	2	september,	die	inclusief	het	bestuur	werd	bezocht	door	een	kleine	30
leden,	werd	in	vogelvlucht	stilgestaan	bij	het	afgelopen	turbulente	verenigingsjaar.

In	de	vorige	ALV	krijgt	het	bestuur	het	mandaat	om	de	begroting	sluitend	te	maken,
rekening	houdend	met	de	duurdere	donderdagmiddag,	btw	en	energietoeslag.	De
contributie	voor	1	keer	spelen	wordt	verhoogd	van	86	naar	110	euro.
Ook	wordt	er	gesproken	over	het	vinden	van	een	oplossing	voor	de	te	dure	woensdag
en	donderdagavond.	Er	wordt	een	enquête	gehouden,	ook	wordt	er	gekeken	naar
andere	locaties.	Sportcentrum	de	Bloemen	doet	ons	een	goed	aanbod	voor	alle
avonden,	inclusief	zomerdrives	per	1	januari	2024.		Hierdoor	iedereen	kan	blijven
spelen	op	zijn/haar	vertrouwde	avond	en	bovendien	kan	de	contributie	voor	1	keer
spelen	met	10	euro	omlaag	naar	100	euro.
Geesterhage	(GH)	wordt	op	de	hoogte	gebracht	van	de	opzegging	van	de	avonden,	per
1	januari,	in	de	veronderstelling	GH	hiermee	een	plezier	te	doen.	Dit	vanwege	de
structurele	financiële	onderdekking,	waarover	GH	al	ruim	een	jaar	met	ons	in	gesprek
is.	Echter,	GH	houdt	ons	aan	de	contractueel	overeengekomen	opzegtermijn	van	12
maanden.	Hierop	besluiten	wij	om	het	contract	op	te	zeggen	per	1	december	2023.	Per
deze	datum	vervalt	de	energietoeslag	van	400	euro	per	maand.
Bricas	vraagt	bij	de	gemeente	Castricum	energiesubsidie	aan	over	2023	(Financieel
Gebaar)	en	tot	onze	verrassing	wordt	deze	toegekend.
Er	meldt	zich	een	sponsor	die	ons	de	komende	drie	jaren	financieel	gaat	ondersteunen.
Hiermee	worden	de	kosten	gedekt	van	enkele	bridgeactiviteiten,	zoals	de	bridge	clinic
en	externe	competities.
Het	bestuur	blijft	zich	grote	zorgen	maken	over	de	continuïteit	bij	GH.	Er	wordt	een
enquête	gehouden	onder	de	leden	van	maandag	en	donderdagmiddag,	om	de
verhuisbereidheid	naar	de	Bloemen	op	de	dinsdag	of	woensdagmiddag	te	onderzoeken.
Conclusie,	de	donderdagmiddag	verhuist	naar	de	dinsdagmiddag	in	de	Bloemen,	de
maandagmiddag	blijft,	in	afwachting	van	de	ontwikkelingen	bij	Geesterhage.
In	de	laatste	weken	van	april	besluit	een	groot	aantal	leden	van	de	woensdagavond	op
een	ander	dagdeel	te	gaan	bridgen,	naar	een	andere	vereniging	te	gaan,	of	te	stoppen.
Helaas	moet	het	bestuur	besluiten	om	te	stoppen	op	de	woensdagavond.
In	mei	is	er	een	gesprek	met	GH	over	het	zelf	runnen	van	de	bar	en	zitting	nemen	in
een	nieuw	te	vormen	bestuur.	Tot	een	vervolggesprek	met	de	andere	2	vaste	gebruikers
komt	het	niet.	Begin	augustus	vragen	wij	naar	de	status	en	kosten	voor	het	volgende
seizoen.	Het	zelf	runnen	van	de	bar	en	deelname	bestuur	zijn	van	de	baan,	GH	zoekt
vrijwilligers	voor	de	bar,	waardoor	de	kosten	schappelijk	zouden	blijven.	Op	13	augustus
ontvangen	wij	een	belachelijke	huurprijs,	het	zesvoudige	van	de	Bloemen.	Wij	eisen
tenminste	een	halvering,	krijgen	wat	korting,	echter	gevraagde	huurprijs	vinden	wij	nog
altijd	te	hoog.
Omdat	er	een	alternatief	is	voor	GH	in	de	Kern	(2	zalen),	besluiten	wij	om	onze	relatie
met	GH	te	beëindigen	per	1	december	2024.	De	komende	periode	wordt	de	verhuizing
voorbereid	en	gaan	wij	bekijken	hoe	wij	het	logistieke	probleem	(parkeren)	voor	de
mindervalide	leden	zo	goed	mogelijk	kunnen	oplossen.

Bestuurssamenstelling
Tot	ons	genoegen	heeft	Rits	Korff	zich	beschikbaar	gesteld	als	voorzitter	TC	en	dus	tevens
bestuurslid	Technische	Zaken.	Hij	vervangt	George	Schipper,	die	aanblijft	als	bestuurslid	en
vicevoorzitter.	Om	voeling	te	houden	met	de	maandagclub,	staat	het	bestuur	ervoor	open	dat
een	afgevaardigde	van	de	maandag	aansluit	bij	de	bestuursvergaderingen.

Financiële	zaken	
Helaas	is	de	btw-administratie	die	wij	per	1	januari	2024	moeten	voeren	nog	niet	op	orde,
waardoor	de	verlies	en	winstrekening	over	het	verenigingsjaar	2023	–	2024	niet	nauwkeurig
genoeg	is	om	aan	te	bieden	aan	de	kascommissie.	Ook	de	balans	sluit	nog	niet	goed	aan.	Wel
is	duidelijk	dat	wij	het	jaar	positief	zullen	afsluiten.	Afgesproken	is	dat	de	controle	van	de	boeken
door	de	kascommissie	met	een	maand	wordt	uitgesteld.	De	ALV	is	ermee	akkoord	gegaan	dat
de	gecorrigeerde	financiële	stukken	en	bevingen	van	de	kascommissie	(inclusief	verlenen	van
decharge)	naderhand	worden	gepubliceerd	en	er	hiervoor	geen	extra	ALV	hoeft	te	worden
uitgeschreven.
De	begroting	voor	2024-2025	is	wederom	sluitend	en	is	aangepast	aan	het	lagere	ledenaantal
(233)	per	1	september.	Het	batig	saldo	zal	grotendeels	worden	gereserveerd	voor	de
jubileumdrive	van	september	2025.	De	contributie	wordt	gehandhaafd	op	€100,-

Technische	zaken
Het	doet	ons	genoegen	dat	Jaap	en	Marion	Vasbinder	zich	beschikbaar	hebben	gesteld	als
materiaalmeester	voor	de	Bloemen.	Gelukkig	is	er	voor	elk	dagdeel	een	vervangende
wedstrijdleider	beschikbaar	en	zijn	er	voldoende	arbiters.
De	zomerdrives	zijn	dit	jaar	helaas	minder	goed	bezocht	dan	voorgaande	jaren.	Dit	kan	een
gevolg	zijn	van	de	sportzomer.	Een	andere	oorzaak	kan	zijn	dat	minder	leden	’s	avonds	willen
bridgen.	Dit	jaar	wordt	de	behoefte	aan	zomerbridge	op	de	donderdagmiddag	onderzocht.

5-jarenplan	–	status	
In	2021	hebben	wij	een	5-jarenplan	gepresenteerd,	tijdens	de	ALV	werd	kort	stilgestaan	bij	de
status.

Groei	met	extra	dagdelen	is	geen	doel	op	zich	meer,	wel	blijven	wij	ons	inzetten	om	het
ledenpeil	van	de	4	speelmomenten	gezond	te	houden,	met	een	extra	inspanning	voor
de	dinsdagmiddag.
Plannen	worden	uitgewerkt	voor	een	beginnerscursus	en	opzet	jeugdbridge	in	2025.	Dit
kan	echter	niet	zonder	vrijwilligers,	een	oproep	aan	de	leden	volgt.
Deelname	aan	externe	competities	ligt	op	schema.
Ontwikkeling:	Er	komt	weer	een	bridgeclinic	van	Simon	de	Wijs,	dit	jaar	op	18
november.	Dankzij	onze	anonieme	sponsor	is	de	toegang	voor	Bricas	leden	gratis,
leden	van	andere	clubs	mogen	ook	komen	(€	5,-	pp).	Inschrijven	via	de	website	/
Agenda.
Bricas	bestaat	85	jaar	in	2025,	er	is	een	nieuwe	jubileumcommissie	geïnstalleerd.

De	volgende	nieuwsbrief	zal	in	het	teken	staan	van	de	gereviseerde	financiële	stukken	en
bevindingen	van	de	kascommissie.	Ook	willen	wij	dan	onze	plannen	in	het	kader	van	de
ontwikkeling	van	onze	club	uit	de	doeken	doen.
	

Donderdagavond
Als	we	op	donderdag	met	meer	dan	21	paren	zijn,	wordt	de	garderoberuimte	ook	gebruikt	om	te
bridgen.	De	ruimte	wordt	afgesloten	met	gordijnen	en	is	alleen	toegankelijk	voor	Bricas.	De	deur
naar	de	sportzalen	wordt	afgesloten.
De	weg	naar	de	sportzalen	en	toiletten	is	via	de	bar,	ook	voor	ons	dus.

Het	bestuur
Gert-Jan	Bremer
Frank	van	Gool
Rits	Korff
Peter	van	Tongelen
George	Schippe

Deze	e-mail	is	verstuurd	aan	{{email}}.•	Als	u	geen	nieuwsbrief	meer	wilt	ontvangen,	kunt
u	zich	hier	afmelden.	•	Voor	een	goede	ontvangst	voegt	u	info@bricas.nl	toe	aan	uw

adresboek.

http://www.facebook.com/
http://www.facebook.com/
http://www.twitter.com/
http://www.twitter.com/
http://www.example.net/
http://www.example.net/
https://bricas-castricum.email-provider.eu/web/bhtevhqb6x/bwhpmfu46x
mailto:%7B%7Bemail%7D%7D
https://bricas-castricum.email-provider.eu/unsubscribe/bhtevhqb6x/bwhpmfu46x
mailto:info@bricas.nl
https://laposta.email-provider.nl/marketing/?utm_source=campagne&utm_campaign=footer-dand&utm_medium=email&_Mid=4169&ref=a-bhtevhqb6x-bwhpmfu46x

